



KERKENRAAD

Notulen Kerkenraadvergadering – 18 januari 2018

--- krv 22 feb 18 ---

Plaats/tijd:	consistorie 'Dorpskerk', 20:00 - 23:10(!) (inloop @19:30)
Aanwezig:	Frits Baan/K(vz), Mieke Bleys/O(vz), Annette Horsman/D, Karin Nelson/O, Piet Oldenzijl/K(pm), Henk Oort (secretaris/notulist), Cora Rebel/D, ds. Marnix van der Sijs, Willem van Someren Gréve/D(vz), Bram Veerman (voorzitter), Aly van Vembde/O;
Gasten:	Henk Aertsen/O-mbt, Tiny de Wit/O-mbt;
Afwezig:	{mk} Klaas Kos/K(s), Margriet Vos/O-mbt/gast, Marry van Haandel/D(s). { /D=diaken, /K=kerkrentmeester, /O=ouderling }

1. Opening

[vz/BV] welkom, speciaal aan de gasten (de 'Ouderlingen met-beperkte-taak');
leest teksten uit 1Cor.12&14, gaat voor in gebed.

2. Vaststellen agenda

[WvSG] CvD vraagt aandacht voor toegezonden 'begroting 2018'; komt bij [ag.13] aan de orde;
[vz] gasten vragen pt.7 vroeger te behandelen; komt nu ná pt.3.
Verder géén aanvullingen, agenda vastgesteld.
** evt. punten voor de *rondvraag*: géén.

3. Communicatie en PR

De bijlagen van de vorige presentatie (KRV 23nov) zijn nogmaals meegestuurd bij deze agenda.

[AH] leidt onderwerp nogmaals in:

- [mei'17] behoefte in kaart brengen (*buiten* wordt gebrek aan externe 'PR' gevoeld);
- [enquête] in KRd-colleges samengevat;
- [doelgroepen] eigen leden, jeugd, buurgemeenten (kerkelijk), burgerij;
- *structurele* aanpak is nodig, te beginnen met een *Communicatie-commissie* (zie PGLE).

<rondje KRd>

[HA] we kunnen voorbeeld nemen aan functioneren van Comm.Cie van PGLE (veel taken, veel mensen); de Com.Cie is *onafhankelijk* van de KRd (zie ook het redactiestatuut-OW);

[MB] huidige emailijst is te beperkt, ook niet gekoppeld aan onze LedenAdmin;

** in KRd ontbreekt inzicht in/van jeugdactiviteiten;

** privacy-protocol ontbreekt (zoals bij gebruik van email-adressen);

** een "huisstijl" van 'de Dorpskerk' ontbreekt: ontwikkelen en ook éénduidig toepassen;

[PO] bereik tot doelgroepen: kerkbezoek is slechts ca. 20% van ons ledental;

** toegang tot alle leden is nodig; onze 'Onderweg' gaat slechts via abonnement (*PGLE stuurt OW naar al haar leden, wel of geen abonnement*);

** nieuwe kansen zoeken en oppakken;

** onderzoek nodig naar *mogelijke* communicatie-middelen (incl. *social media*);

[FB] de Media: 'wie' is onze (externe) *sprekbu*is (is van alles op de hoogte, tevens 'uithangbord');

[WvSG] interne comm. is verantwoordelijkheid van alle 'vrijwilligers/ambtsdragers' onderling; externe comm. (via Comm.Cie) gaat zowel naar eigen leden als de buitenwereld;

[MvdS] het ontbreekt aan een werkplan (voor de KRd; er is nu een *gedateerd* beleidsplan), dat is 'inhoud';

[vz] samenwerking met PGLE is in de afgelopen jaren *verwaterd* (van beide kanten);

** een eigen PGB-Comm.Cie kan proberen activiteiten weer te coördineren (PGB/PGLE) voor een breder en gezamenlijk aanbod;

[HA] er zijn wel middelen nodig om veel breder te communiceren, bijv. een 'Nieuwsbrief' (email-groep/internet) zoals bijv. van de 'Oosterlichtkerk';

[vz] Conclusies:

- samenstellen van Comm.Cie (vooreerst 3 mensen, als harde kern); alleen persoonlijke benadering zal kunnen werken;
- wie kan de 'kar trekken';
- zoeken naar *geschikte* middelen;
- evt. 'vaardigheden' van buiten aantrekken;
- *omgangstaal* jeugd en sociale media;

[MvdS] dank aan Annette voor het vele voorbereidende werk.

4. [ag.7] Evaluatie 'ouderlingen-met-beperkte-taak'

[MvdS] binnen consistorie/CvO is hierover al overleg geweest; na 1 jaar geven alledrie aan hiermee verder te willen;

[Henk Aertsen] is blij dit te kunnen doen, gaat hier graag mee door;

[Tiny de Wit] doet het graag, is blij met verlies-van-vergaderdruk (*was hiervóór ouderling*);

[Margriet Vos, via secr.] is blij steentje bij te kunnen dragen;

[vz] stelt voor hieraan ook te denken bij diaconie/CvD (zoals feitelijk ook al bij CvK gedaan wordt);

<HA en TdW verlaten de vergadering>

< pauze >

5. [ag.4] Activiteiten

Evaluatie van voorafgaande PGB-activiteiten:

<Kerstdiner> positief beeld: "dóór de kerk" mèt welkom/inleiding door de predikant;

[PO] veel *goodwill* gekregen; kosten zijn te dragen (binnen toegewezen budgetruimte gebleven);

[MB] de gasten waren tevreden; velen ('welgestelden') vonden de prijs van €15 te laag, voor

sommigen 'net goed' (*laagdrempelig* houden); evt. volgende keer: "deelname €15 (méér mag ook)"?;

[KN] aanmelding/procedure was niet voor iedereen duidelijk (*betalen is aanmelden*); *bevestiging* beter te regelen;

[MB] verzamelt evaluatie-punten;

[vz] in KRV/juni besluit nemen op vervolg: ja/nee! voor Kerst/2018;

<Kinderkerstfeest> [MB] "*Familiekerstfeest*" was positieve ervaring (wederom), geringe 'deelname' van kinderen/acteurs aan het optreden, wèl goede belangstelling vanuit hele gemeente (niet alleen de ouders);

<Volkskerstzang> [FB] veel positieve reacties, ondanks beperkte PR-vooraf (de grote banner had goed effect); er waren ook veel mensen van buiten PGB en buiten Blaricum;

[PO] financieel nadelig: hoge kosten voor koor en muziek, wel goede collecte;

** was niet in begroting/CvK-2017 voorzien, maar vormt geen probleem;

[FB] werkt aan *voorbereiding*-2018 (contact met koor 'Soli Deo Gloria'/Urk);

Besluit: de KRd besluit om dit met Kerst/2018 wéér te houden en wel wéér op de 'zaterdag-voor-Kerst' (za.22dec dus);

<Activiteitenplan> is bijgewerkt in [/roosters](#), pt.4 'Seizoensactiviteiten'.

6. [ag.5] Evaluatie Kerkdiensten

<gedachtenisdienst; 26nov/ds.VdSijs> nieuwe *formule* (lichtjes ontsteken) werkt goed;

<advent; ds. deBoer, Klouwen, VdSijs, Hengeveld> [FB] is afstemming tussen predikanten mogelijk (tekst- en liedkeuze)?; [MvdS] het zondagsrooster is vrij strikt in de volgorde/keuzes, waaraan bij voorkeur ook gastpredikanten zich houden;

<Kerst; 2x ds.VdSijs> beide diensten eigen karakter; [KN] naast bijbelteksten is liederenkeuze ook belangrijk: cantorij draagt ook bij aan de gehele 'viering'; [BV] onze gemeente zingt graag, ook nieuwe liederen welkom (soms moeilijk);

<oudjaar/nieuwjaar> geen opmerkingen;

<14jan; gastpredikant ds. RvdBeld> [PO] heeft wat moeite met de diensten van onze 'oude interim-voorgangers' (ds. AdBoer en ds. RvdBeld), vragen wij hen nog 'uit beleefdheid/respect'?; het CvO zal nadenken over *instructie* voor onze 'prekenregelaar' (bijv. beiden beperken tot 1x/jaar?);

[WvSG] merkt op dat onze eigen predikant zijn preek splitst in 'tekstuitleg' en 'toepassing/betekenis'; ziet graag meer nadruk op 2^e deel; [MvdS] vindt beide delen even belangrijk.

7. [ag.6] PGLE/collegiaal overleg

[vz] er ligt een verzoek vanuit de KRd van buurgemeente PGLE tot 'collegiaal overleg' (bijv. met vz-colleges van KRd/PGB);

<**aanleiding**> zijn activiteiten van (onze v/m) ds.JR, ontplooid binnen de gemeente Laren; PGLE en PGB gaan hier niet op in; medewerking van St.Jan aan ds.JR is teruggeschroefd, na informatie richting pastoor;

<**vervolg**> wat kunnen PGB/PGLE met elkaar afstemmen (aanvulling wederzijdse programma?); [WvSG] de nieuwe PKN/Classis organisatie geeft instructie naar 'ringen' van buurgemeentes om meer samen te werken met 'de burens' en zich *gezamenlijk* in de (grote) Classis te laten vertegenwoordigen;

[MB] stelt voor: eerst vóóroverleg tussen vz.colleges (maar *zónder beide predikanten*).

8. Notulen vorige KRV (23nov'17)

Opmerkingen: géén;

Notulen worden vastgesteld en getekend door voorzitter en secretaris.

N.a.v.: géén punten.

9. Verkiezing preses en plv. preses&scriba

Jaarlijks dient de KRd haar preses te (her-)kiezen, met een evaluatieronde; [vz/BV] trekt zich even terug. Onze plv.preses [PO] stelt aan de KRd voortzetting voor want 'voldoende vertrouwen', maar mèt een nog-te-houden *evaluatiegesprek* (PO&WvSG met BV). Teruggeroepen aanvaardt [BV] het uitgesproken vertrouwen en het voorgestelde gesprek.

Voorstel om plv.preses [PO] te herbenoemen is akkoord.

Als 'plv.scriba' is [KN] wederom bereid haar extra taak voort te zetten (vnl. *het notuleren bij afwezigheid van de ambt.secr.*).

De ambt.secr. [HO] meldt zich ook bereid zijn 'tijdelijke' ambt voort te zetten (*totdat zich een formele 'scriba' als ambtsdrager aandient*).

10. Secretariaat (vast agendapunt)

- er komt een 'pool' voor de *redactie* van de zondagse 'Orde-van-(de-)dienst', al geruime tijd hoofdzakelijk uitgevoerd door Henk Aertsen (*met hulp van dhr. Pieter Schreur voor de hoogtijdagen*). [HA] zal dit coördineren; enkele 'vrijwilligers' hebben medewerking toegezegd; in het 'TOTAALrooster' komt een kolom 'red.OvD' met initialen van de dienstdoende redacteur;
- ontstaan van de 'Kerkbalans/2018' brochure: ziet er goed uit, maar tóch svp. *review* (vóór publicatie) buiten eigen kringetje; [secr: scan van papieren folder in eArchief geplaatst: D.7]
- wegens 'offline' zijn van secr. in mrt&apr het verzoek om alle relevante rooster-info (t/m mei) aan te leveren vóór 5mrt voor een laatste update;

[FB] spandoek 'Kerkbalans' wordt buiten weer opgehangen (vorig jaar 'vergeten'?).

11. Van de predikant (vast agendapunt)

[Marnix] meldt de volgende zaken:

- a. maakt zich zorgen over de voortgang van het 'jaargesprek';
- b. vanuit BEL-stuurgroep 'Oikoumene': ps. Vriend (St.Jan/Laren) trekt medewerking met Stichting 'Preek v/d Week' (ds.JR) terug; zie ook 'hei&wei' nr.502/'Dorpsagenda'.
- c. huwelijksaanvraag 22febr (nieuwe pgb-leden, uit Huizen): zowel kerkelijk (ds.MvdS) als (vooraf) burgerlijk, via éénmalige 'aanwijzing trouwlocatie' van 'de Dorpskerk'; [FB] een aanvraag als 'permanente trouwlocatie' loopt bij de gem.Blaricum;
- d. in komende 40-dagen tijd worden weer, zoals vorig jaar, de 'meditatieve momenten' geagendeerd (ma.avonden @19:15);
- e. [MvdS] over uitbreiding deeltijd (fte 70>85% per 2019): "zegt het zeer te betreuren dat er ondanks zijn uitdrukkelijke verzoek aan de voorzitter van de kerkenraad en de voorzitter van het college van kerkrentmeesters in deze vergadering geen principebesluit over de uitbreiding van zijn uren in 2019 wordt genomen.";

[PO] stelt dit wederom afhankelijk van 'jaargesprek'; [MvdS] dat is "daarvoor niet bedoeld"; wás over uitbreiding 'positief' maar acht het hiermee voor 2019 nog niet mogelijk; [PO] CvK wil verwacht besluit aan KRd voorleggen ter goedkeuring.

[secr: uit de vorige KRV >

"jaargesprek' (PKN-instelling) is een evaluatie van zowel predikant als kerkenraad; voorstel: in januari, predikant met kleine commissie uit de KRd (niet de leden agenda-cie);

'evaluatie' kleine cie uit de colleges (of uit beroepings-cie?);

voorstel samenstelling is CvD[AH], CvK[PO], CvO[KN] en bij deze vastgelegd,

[vz] bereidt 'jaargesprek' voor, begin jan'18, cie zal zélf vz aanstellen;]

12. Consistorie

[MB] géén bijzonderheden te melden.

13. Diaconie

[WvSG] herhaalt: *beheer&exploitatie* van 'Achterom' ligt voor 2 jaar bij CvK; de kostenpost (vaste lasten en onderhoud) blijft voor CvD (*eigenaar*); het CvK zal een 'beheerplan' opstellen;

** de *Begroting-2018* is net aan de KRd voorgelegd [*secr: zie email wo.17jan*], bespreking/vaststelling in volgende KRV; svp. vragen vooraf voorleggen aan de vz.CvD;

** er is een geschikte kandidaat voor penningmeester/CvD; KRd is akkoord om deze hierop aan te spreken; 2x in erdiensten af te kondigen aler 'hij' bevestigd kan worden;

** stelt voor de penn.CvK [PO] voor nog drie maanden aan te stellen als plv.peningmeester/CvD;

Besluit: penningmeester-CvK (dhr. Piet Oldenzien) wordt voor nog drie maanden aangesteld als plv.peningmeester-diaconie, hierbij vastgelegd.

14. Kerkrentmeesters

[FB] beschikbaarheid van een AED is verstraagd (is aangevraagd: apparaat én instructie); cursus is gepland;

[PO] actie Kerkbalans-2018 loopt (*inlevering* za.3 febr).

15. Classis

[WvSG/BV] 'Kerk2015' beantwoording vragenlijst "3^e tranche" wordt voorgelegd en toegelicht; secr. stuurt ingevulde lijst naar Classis;

[WvSG] meldt creatie van 'ringen' bij de komende reductie van aantal Classes (~70>11); ring-gemeentes zullen zich *gezamenlijk* laten vertegenwoordigen bij de 'grote' Classis; er is daarvoor ook meer samenwerking tussen *buurgemeentes* nodig.

16. Communicatie en PR

[*secr: PR-rapport van [AH] is toegelicht en besproken onder ag.punt-3*]

[vz] deadline OW#2 is 8febr

[*secr: zie ook planning KRV-OW-KC in /roosters pt.2.*];

[FB] website www.dorpskerkblaricum.nl (brochure 'Kerstdiner', emailadres koster <rflens@dorpskerkblaricum.nl>) was een (te) *persoonlijk* initiatief van onze koster; CvK eist beheer/claim domeinnaam terug, nader overleg volgt;

[FB] 'opdrachten' voor de koster dienen via vz.CvK te lopen;

[FB] info over 'Sing-In' (31jan; zie OW#1/pg.10) gaat naar locale media;

[vz] er is werving nodig voor deelname in de Cantorij.

17. Rondvraag (aangemelde punten)

(*géén aanvragen*)

18. Volgende vergadering

(voor "jaarrooster **KRdV** vergadering, **OnderWeg** en **KerkCafé**" zie [/roosters pt.2](#));

[PO] verzoekt KRV's (*in principe*) weer! op 4^e do/mnd te houden: akkoord, mrt/mei/jun aldus aangepast, sept/okt juist naar 2^e do/mnd: zie aangepaste jaarrooster;

[vz] de volgende KRV is op do.22 feb'18 (met 'inloop' vanaf 19:30).

19. Sluiting

[WvSG] leest uit verhaal van Paulo Coelho 'De Alchemist' (zie [wiki](#)), over een wandeling in de woestijn;

[vz] dankt de vergadering; welthuis.

Alfabetische lijst van ambtsdragers (op achternaam; t.b.v. de eerstvolgende 'Sluiting'):

Baan, Bleys, Horsman, Kos, Nelson, Oldenzien, Rebel, Sijs, Someren, Veerman, Vembde.

Na goedkeuring in de KRV getekend (Blaricum, 22 februari 2018) :

voorzitter
Bram Veerman

(ambtelijk) secretaris
Henk Oort